



## JABATAN BENDAHARI KAMPUS KESIHATAN

## NOTIS SEBUT HARGA

NOMBOR SEBUT HARGA	SH3/24/JBEND/JPAB74&75/U/147		
NAMA SEBUT HARGA	PENJUALAN PELUPUSAN ASET ALIH DI UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, KAMPUS KESIHATAN, KUBANG KERIAN, KELANTAN		
TARIKH PELAWAAN	16 APRIL 2024		
TARIKH TUTUP	22 APRIL 2024		JAM 12.00 TENGAH HARI
<b>MAKLUMAT LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT</b>			
<b>TARIKH / MASA</b>	18 APRIL 2024 (KHAMIS)		JAM:10.00 PAGI
<b>LOKASI</b>	JABATAN BENDAHARI		
<b>MAKLUMAT KELAYAKAN</b> Sila pastikan kod bidang / kelayakan berkaitan di masukkan sekali di dalam notis pelawaan sebagai salah satu syarat wajib pelawaan sebut harga. <a href="https://www.mof.gov.my/ms/bisnes/maklumat-pendaftaran-syarikat">https://www.mof.gov.my/ms/bisnes/maklumat-pendaftaran-syarikat</a>			
<b>KELAYAKAN</b>	<input type="checkbox"/> Berdaftar Dengan Jabatan Alam Sekitar	<ul style="list-style-type: none"><li>Sijil Ewaste: SW110; Dan</li><li>Kod bidang:221901</li></ul>	
	<input type="checkbox"/> Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)		
<b>MAKLUMAT KAUNTER BEROPERASI</b>			
<b>HARI DAN WAKTU JUALAN</b>	Ahad – Rabu : 8.10 pagi hingga 1.00 tengah hari 2.00 petang hingga 4.30 petang		
	Khamis : 8.10 pagi hingga 1.00 tengah hari 2.00 petang hingga 3.30 petang		
<b>TEMPAT / SYARAT PENYERAHAN</b>	Dokumen Sebutharga <b>hardcopy</b> yang telah siap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis di sebelah atas kiri sampul surat bertanda <b>Nombor Sebutharga - SH3/24/JBEND/JPAB74&amp;75/U/147</b> dan dimasukkan sendiri ke dalam peti tawaran di <b>Jabatan Bendahari, Universiti Sains Malaysia, Kampus Kesihatan Kubang Kerian, 16150 Kota Bharu, Kelantan.</b>		
<b>PENGUMUMAN</b>			
1. Semua penyebutharga perlu mematuhi syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan.			
2. Sebarang kesilapan atau ketidakpatuhan syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan adalah di bawah tanggungjawab penyebutharga.			
3. <b>Sebarang pembayaran bagi pembelian dokumen sebutharga tidak akan dikembalikan</b>			
4. Penyebutharga perlu memastikan SOP KKM bagi membendung penularan wabak Covid-19 dipatuhi seperti amalan penjarakan sosial dan tidak dibenarkan sama sekali amalan penghantaran dokumen tawaran secara berkumpulan.			
<b>* Penyebutharga yang tidak mendapat sebarang maklum balas atau jawapan selepas tiga (3) bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.</b>			
<b>** Pihak Universiti berhak menerima kesemua atau sebahagian dari sebutharga-sebutharga tersebut dan tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah atau mana-mana sebutharga pun.</b>			